

《单词百科:CWL是什么意思?CWL怎么发音?CWL的解释和用法》

英语单词CWL是什么意思?CWL怎么读?CWL怎么发音?简答网为您整理了CWL的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



CWL的意思

1、[医][=Chemical Warface Laboratory]化学战研究所;

CWL的双语例句

1、The critical micelle concentration (CMC) of surfactant in low-temperature dyeing assistant CWL was measured with the method of surface tension.

用表面张力法测试了自制低温染色助剂CWL中表面活性剂的临界胶束质量浓度(CMC)。

2、Comparison the results of the improved NWL with the corresponding CWL, the average absolute error and relative error of porosity are 1.85% and 11.88% respectively, and those of oil saturation are 9.08% and 24.75% respectively.

与相应的综合测井资料计算结果相对比，用该方法得到的孔隙度平均绝对误差及相对误差分别为1.85%和11.88%；含油饱和度平均绝对误差及相对误差分别为9.08%和24.75%。

3、 Construction technology and cost analysis of continuous welded rail (CWL) installed with replacement track-laying method

换铺法铺设长钢轨施工工艺及造价分析

4、 The results show that the glass temperature of polyester fiber treated with CWL has obviously dropped, therefore the plasticization effect is confirmed.

结果表明：助剂CWL处理后涤纶纤维的玻璃化温度明显降低，说明助剂CWL对涤纶纤维起到了增塑作用；

5、 Low-temperature dyeing auxiliary CWL was developed in terms of compounding and synergistic technique in order to decrease the thermosol dyeing temperature of polyester fiber.

为降低涤纶纤维的染色温度，利用复配增效技术研制了低温染色助剂CWL。

6、 While in the water regimes of continuous waterlogging (CWL), the effectiveness of chemical fertilizers with organic manure on improvement of the rice root morphology and activity is greatly weakened.

而连续淹水模式则削弱有机与无机肥配施对水稻植株根系形态及其活力的改善效果。

7、 Through simulated experiment, we analyze the effect of the MAC protocol, route protocol and the preference of TCP CWL (Congestion Window Limit) on the performance of Ad Hoc network.

然后，通过仿真试验详细分析了ad hoc网络的MAC层、路由层和TCP拥塞窗口门限的选择对TCP性能的影响。

以上是简答网为您整理的CWL怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于CWL的用法、C

WL的释义、CWL的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/CWL>